
 

   

Увеличават щата на Северняшкия ансамбъл
четвъртък, 25 август 2016

Общинските съветници взеха решение щатните бройки на Северняшки ансамбъл за народни песни и
танци „Иван Вълев” да бъдат увеличени с шест. Предложението беше внесено от кмета Георг
Спартански като една от шест извънредни точки в дневния ред на сесията днес. Подобно предложение
имаше преди два месеца, заедно с увеличаване с една бройка за ОХ „Гена Димитрова”, но тогава беше
отхвърлено.

Г-н Спартански обясни, че преди старта на новия творчески сезон вр.и.д. директор на ансамбъла
Мариян Туджаров отново е отправил подобна молба предвид ангажиментите и програмата на състава.
Необходими са изпълнители на специфични инструменти.
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